
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 2. oktober 2019

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Samrådsspørgsmål A

Vil ministeren redegøre for, hvorfor Skatteudvalget ikke er blevet orienteret om fejlene i

bankordningen, før DR og Børsen bringer historien, næsten 10 måneder efter Skattemini-

steriet er blevet opmærksom på sagen?

Samrådsspørgsmålet har tidligere været stillet i folketingsåret 2018-19, 2. samling, jf.

SAU alm. del - samrådsspørgsmål A.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Dennis Flydtkjær (DF).

På udvalgets vegne

Malte Larsen

formand
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